



MAZAYA

AIM TO LEAD

KUWAIT HEAD OFFICE

P.O. Box 3546, Safat 13036, Kuwait
Mazaya Tower 01 | 23th Floor | Al Murqab
Tel +965 185 8885 | +965 22063333 | Fax +965 22411901
www.mazayaholding.com

DUBAI OFFICE

P.O. Box 116488, Dubai
Mazaya Business Avenue | Jumeirah Lake Towers
AA1 Tower | 45th Floor
Tel +971 80010101 | Fax +971 4 3635457/8

التاريخ: 2023/08/15

مرجع: MAZ-CS-08-2023-0229

المحترمين

السادة / سوق دبي المالي
تحية طيبة وبعد،،،

الموضوع: إفصاح مكمل عن معلومة جوهرية

Subject: Supplementary Disclosure of material information

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى المادة 4-1-1 من الفصل الرابع من الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية، مرفق طيه نموذج الإفصاح المكمل عن المعلومات الجوهرية:

With reference to the above subject and article 4-1-1 of chapter 4 of book 10 of the executive regulation of law No.7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and regulating securities' activities, kindly find attached the form of the Supplementary disclosure of material information.

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير،،،


أسعد نبيل إبراهيم
مدير تنفيذي - قطاع الخدمات المؤسسية


MAZAYA
شركة المازيا القابضة للمنتج (مابضة)
AL MAZAYA HOLDING CO. K.S.C.P (HOLDING)

المرفقات:

● نموذج الإفصاح المكمل عن المعلومات الجوهرية



KUWAIT HEAD OFFICE
P.O. Box 3546, Safat 13036, Kuwait
Mazaya Tower 01 | 23th Floor | Al Murqab
Tel +965 185 8885 | +965 22063333 | Fax +965 22411901
www.mazayaholding.com

DUBAI OFFICE
P.O. Box 116488, Dubai
Mazaya Business Avenue | Jumeirah Lake Towers
AA1 Tower | 45th Floor
Tel +971 80010101 | Fax +971 4 3635457/8

نموذج الإفصاح المكمل

التاريخ :	2023/08/15
اسم الشركة المدرجة	شركة المزايا القابضة ش.م.ك.ع (قابضة)
عنوان الإفصاح	الإفصاح عن سداد جزئي للمديونية المستحقة لصالح أحد البنوك الكويتية
تاريخ الإفصاح السابق	2023/02/15
التطور الحاصل على الإفصاح	بالإشارة الى افصاحنا السابق والمؤرخ 2023/02/15، قامت شركة المزايا القابضة ش.م.ك.ع بسداد جزئي للمديونية المستحقة عليها لصالح أحد البنوك الكويتية والبالغة 7,045,395 دينار كويتي إضافة الى تكاليف التمويل والرسوم الاخرى المستحقة حتى تاريخ هذا السداد.
الأثر المالي للتطور الحاصل (إن وجد)	سوف ينعكس هذا الامر على المعلومات المالية المرحلية المجمعة للشركة للربع الثالث من عام 2023 وسوف ينتج عن هذه العملية تخفيف الأعباء المالية الخاصة بتكاليف التمويل لتلك التسهيلات البنكية القائمة على الشركة اعتبارا من تاريخ اتمام السداد إضافة الى تعزيز السيولة المالية المستقبلية للشركة.
الفترة المالية التي سيطهر فيها الأثر المالي	سوف ينعكس هذا الامر على المعلومات المالية المرحلية المجمعة للشركة للربع الثالث من عام 2023 وسوف ينتج عن هذه العملية تخفيف الأعباء المالية الخاصة بتكاليف التمويل لتلك التسهيلات البنكية القائمة على الشركة اعتبارا من تاريخ اتمام السداد إضافة الى تعزيز السيولة المالية المستقبلية للشركة.

اسم المخول بالتوقيع	أسعد نبيل ابراهيم
المسمى الوظيفي	مدير تنفيذي- قطاع الخدمات المؤسسية
التوقيع والتاريخ	2023/08/15
ختم الشركة	 MAZAYA



MAZAYA

AIM TO LEAD

KUWAIT HEAD OFFICE

P.O. Box 3546, Safat 13036, Kuwait

Mazaya Tower 01 | 23th Floor | Al Murqab

Tel +965 185 8885 | +965 22063333 | Fax +965 22411901

www.mazayaholding.com

DUBAI OFFICE

P.O. Box 116488, Dubai

Mazaya Business Avenue | Jumeirah Lake Towers

AA1 Tower | 45th Floor

Tel +971 80010101 | Fax +971 4 3635457/8

Supplementary Disclosure

Date:	15/08/2023
Name of listed company	Al Mazaya Holding Co. K.S.C. P
Disclosure Subject	Partial settlement of due debts to one of the Kuwaiti banks
Date of previous disclosure	15/02/2023
Disclosure updates	With reference to our previous disclosure dated 15/02/2023, Al Mazaya Holding Company has partially settled the due debts with a total amount of KD 7,045,395 to one of the Kuwaiti banks in addition to the related financing charges and other due fees as of the settlement date.
Financial impact of the update (if any)	This will be reflected in the interim consolidated financial information of the Company for the third quarter of 2023. This transaction will reduce the financial commitments associated with the finance cost of the banking facilities as of the date of settlement in addition to the enhancement of future financial liquidity of the company.
Financial impact will be determined upon completion of the signing procedures and implementation of the deal terms.	This will be reflected in the interim consolidated financial information of the Company for the third quarter of 2023. This transaction will reduce the financial commitments associated with the finance cost of the banking facilities as of the date of settlement in addition to the enhancement of future financial liquidity of the company.

The Name of the Authorized Signatory	Asaad Nabil Ibrahim
Designation	Executive Director – Corporate services division
Signature and Date	15/08/2023
Company's Seal	

شركة المازيا القابضة ش.م.ك.ع (مابضة)
AL MAZAYA HOLDING CO. K.S.C.P (HOLDING)